
Agendapunt 3, informatie-uitwisseling / Aangekondigde vragen van de heer A. Geluk (CDA).

Deze vraag sluit aan bij de statenvergadering van 14 maart waarin gesproken werd over een 
motie van Partij voor Zeeland inzake het beheer van de Vos.

De vragen hebben betrekking op het onderstaande:
“ Op 4 februari hebben Gedeputeerde Staten van Zeeland “Het Faunabeheerplan Vos 2020 -
2025” van de Faunabeheereenheid (FBE) Zeeland ontvangen.
Naar aanleiding van de in het “Faunabeheerplan Vos” gevraagde vergunning voor het beheer 
van vossen in Natura 2000-gebieden in Zeeland zijn door GS op 5 maart aanvullende 
gegevens bij de FBE Zeeland opgevraagd. 

CDA Zeeland vindt dat de vraag naar extra gegevens voor een passende beoordeling van 
“Additioneel vossenbeheer in Natura 2000- gebieden in de provincie Zeeland” niet mag 
leiden tot uitstel van voorgestelde maatregelen in de rest van Zeeland en dus een vertraging 
van effectief beheer van vossen in Zeeland.

Daarom heb ik  namens de CDA-fractie, de volgende vragen aan gedeputeerde Anita 
Pijpelink gesteld: 
1. Wanneer wordt “Het Faunabeheerplan Vos 2020 -2025” door GS vastgesteld? 
2.  En kan dit op korte  termijn zodat effectief beheer van vossen in Zeeland snel mogelijk 
wordt? 
3.  En hoe staat het met de 1-Loketfunctie van de FBE Zeeland? 

Deze laatste 3 vragen stelt de heer Geluk nu opnieuw aan GS.


